
             Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Sirá ze dne 29.12.2014 

Přítomno:  7  členů zastupitelstva a   8  hostů 

1.Zahájení zasedání, kontrola usnesení ze zasedání ze dne  28.11.2014 

Hana Nováková starostka obce, zahájila zasedání v 16.00 hod. Konstatovala, že je přítomno 7 členů 
zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Hana Nováková se dotázala, zda byl ověřen zápis ze 

zasedání zastupitelstva konaného dne 28.11.2014 ( ověřili pan Michal Čihák a pan Karel Zvolský),  zda k němu 
má někdo připomínky. Zápis je tímto ověřen a schválen. 

2. Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu                                                                                        
Ověřovateli zápisu p. M. Čihák a pan Karel Zvolský zapisovatelkou pí. Květa Černá 

HLASOVÁNÍ Č.:   1 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 3.Návrh a schválení programu   

1. Zahájení, kontrola usnesení ze zastupitelstva ze dne 28.11.2014                                                                             
2. Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele                                                                                                           
3. Schválení programu                                                                                                                                           
4. Schválení rozpočtového provizoria                                                                                                         
5. Schválení dohod o provedení práce                                                                                                                          
6. Schválení změn rozpočtu č. 3                                                                                                                                 
7. Schválení zvýšení nájemného -  pozemky                                                                                                                  
8. Projednání žádosti o pokácení dřevin                                                                                                                          
9. Inventarizace majetku obce 2014                                                                                                                             
10. Schválení dluhopisového fondu                                                                                                                            
11. Schválení, projednání koupě pozemku                                                                                                                   
12. Různé – zpráva MAS Světovina,mikroregion, pozemky a jiné                                                                                       
13. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty obyvatelstva a členů zastupitelstva                                              
14. Návrh usnesení                                                                                                                                                  

15. Závěr zasedání 

HLASOVÁNÍ Č.:   2 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

4. Schválení  rozpočtového provizoria 

Zastupitelstvo obce Sirá stanovuje dle zákona č.250/2000 Sb.§ 13 pravidla rozpočtového provizoria na rok 2015 
k hospodárnému čerpání finančních prostředků zastupitelstvo obce zplnomocňuje starostku obce. Do doby schválení 
rozpočtu budou čerpány finanční prostředky na nezbytně nutné provozní výdaje. Rozpočtové příjmy a výdaje 
uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stávají příjmy a výdaji rozpočtu po jeho schválení. Zastupitelstvo 
obce stanovuje tato pravidla rozpočtového provizoria do doby schválení rozpočtu na rok 2015.   

HLASOVÁNÍ Č.:   3 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

5.Schválení dohod o provedení práce                                                                                                             

S panem Karlem Zvolským -  sjednaný úkol – kontrola ČOV, údržba zeleně čp.14 (dle domluvy a uvážení)                                                                                        

S panem Stanislavem Humlem  – kont. vodovodu,úpravny vody , údržbářské práce v obci                     

S panem Františkem Humlem  – kont. vodovodu,úpravny vody , údržbářské práce v obci                        

S paní Jaroslavou Podlenovou –  účetní obce                                                                                                                  

S paní Hanou Opatrnou -  kronikářka obce                                                                                                                   

S panem  Karlem Soukupem –  dohled na provoz tepelného čerpadla                                                                             

S paní Marií Šírlovou  - knihovnice obce, úklid autobus.zastávky a části obecního úřadu                                      

S panem Martinem Kodetem – obsluha sběrného místa 

Vratislav Chvojka je vedený na úřadu práce má zájem pracovat pro obec -  v jednání.  

HLASOVÁNÍ č.  4 PRO: 7 PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 



6.Schválení  změn rozpočtu č.3 

Ke konci roku je nutné upravit rozpočet tak, aby výsledky v jednotlivých paragrafech a položkách byly stoprocentní. 
Proto je nutné na konci roku schválit rozpočtové opatření. Jedná o menší úpravy před koncem roku.                    

HLASOVÁNÍ č.  5 PRO: 7 PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

  7. Schválení zvýšení nájemného 

V současné době máme nájmem z pozemků 700 Kč/ ha. Návrh - 800 Kč 

HLASOVÁNÍ Č.:   6 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

8. Projednání žádosti o pokácení dřevin                                                      

Pí.Voroncová,p. Viktorýn,pí. Opatrná,p. Byčovský. Projednáno se zástupci firmy Lesosplol ( mají v p ronájmu ) 
v nejbližší době porazí asi 4 ks nejvíce nebezpečné stromy a příští rok vznikne pruh v rámci těžby v místech za 
cestou proti nemovitostem žadatelů. Na vědomí. 

9. Inventarizace majetku 2014  

Proběhne v lednu v komisi navrženi: Hlavní inventarizační komise:  Květa Černá a Václav Kohout. Dílčí inv. komise: 
Michal Čihák a Karel Zvolský. Likvidační inv. komise Jan Vetengl a Václav Vetengl.  

HLASOVÁNÍ Č.:  7  PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

10. Schválení dluhopisového fondu 

Konzervativní dluhopisový fond ( KB Privátní správa aktiv 1 – Exclusive ). Dluhopisový fond má přib. úrok 1,65 %, ale 
je tam vstupní poplatek z každého vkladu 0,2 % nad 1 milion a 0,4 % do 1 mil. Min. doba investice 2 – 3 roky. Návrh 
na dluhopisový fond 2 500 000 Kč  ( zrušení spoř. účtu bonus – přendání peněz na fond ).  

HLASOVÁNÍ Č.:   8 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

11. Schválení, projednání  pozemku 

 Jedná se o pozemek, který vlastní pí.Kutilová . Dne 15.9. 2014 byl zveřejněn záměr na koupi pozemku 

parc.číslo dle geom. plánu 286/31 zaplatita záloha, po podpisu Smlouvy o smlouvě budoucí (15 000 Kč).  
Na základě dohody se provedlo oddělení části pozemku vznikla parcela s parc.číslem 286/31 o výměře 476 m. Do 
budoucna by tam obec chtěla vytvořit příjezdovou komunikace pro nově vzniklé obecní parcely. Za dohodnutou 
celkovou cenu do 52 000 Kč, dle odhadu zpracovaným odhadcem. Veškeré poplatky spojené s koupí pozemku hradí 
obec. Na minulém zasedání byly k návrhu výhrady z důvodu ceny pozemku, nevhodného řešení případné příjezdové 
komunikace k nově vzniklým stavebním parcelám i vybudování hlubinného vrtu ( stávající studnu pí.Kutilová 
nepoužívá).  Proběhlo jednání s pí.Kutilovou, ta na vybudování hl. vrtu netrvá, jen když nepoteče voda z obecního 
vodovodu chce zajistit vodu.                                                                                                                             
Reagoval Ing. Kratochvíle proběhne jednání (směna části jeho pozemku proti čp. 47, za část obecního pozemku za 
jeho stodolou, skladem - směrem k Cekovu, návrh - výměra za výměru přibližně 300 m2  až 400 m2 + doplatek 
odhadní ceny nejvíce 107 Kč/m). Použití na příjezdovou komunikaci k nově vzniklým obecním parcelám. Předáno 

stavební komisi na příštím zasedání bude podán návrh . V jednání nehlasovalo se.    

   12. Různé - Zpráva MAS světovina, Mikroregion Zbirožsko                                                                                                 

MAS Světovina o. p. s. je obecně prospěšná společnost v okresu Plzeň-sever a okresu Rokycany, jeho 

sídlem je Zbiroh a jeho cílem je zlepšování kvality života ve venkovských oblastech, posílení ekonomického 

prostředí a zhodnocení přírodního a kulturního dědictví. Sdružuje celkem 77 obcí a byl založen v roce 2006. 

V současné době špatná finanční situace, je v jednání. Mikroregion Zbirožsko (dobrovolný svazek obcí) 

V Mikroregionu se stal novým předsedou pan Josef Holub ( starosta obce Cekov).Jeho sídlem je Zbiroh a 

jeho cílem je koordinovaný postup orgánů místních samospráv ve věci rozvoje území mikroregionu 

Zbirožsko, zvýšení kvality života ve venkovských oblastech. Sdružuje celkem 12 obcí založen v roce 2000.  

http://cs.wikipedia.org/wiki/Obecn%C4%9B_prosp%C4%9B%C5%A1n%C3%A1_spole%C4%8Dnost
http://cs.wikipedia.org/wiki/Okres_Plze%C5%88-sever
http://cs.wikipedia.org/wiki/Okres_Rokycany
http://cs.wikipedia.org/wiki/Zbiroh
http://cs.wikipedia.org/wiki/Zbiroh


Pozemky p.Kratochvíle přinesl dohodu o ukončení nájemní smlouvy p.č. 608 a 661 celkem je to 0,4 ha                     
( u Cekovského rybníka). Vyhovuje se, bereme na vědomí.    

 Žádost o stanovisko k umístění stavby – jedná se o přípojku elektrické energie pro parcely č.626/2 a 628/2. 37 m 
povede přes obecní pozemky č. 630 a 631 bude zřízeno věcné břemeno. Bude vedeno pod komunikací a podél 
komunikace. Vyhovuje se, na vědomí.  

Nová vyhláška na bioodpad a kov třídění kovů a biologicky rozložitelných odpadů minimálně rostlinného 

původu. Konkrétně musí obec zajistit na svém území místa pro oddělený sběr minimálně pro bioodpady 

rostlinného původu. Sem patří např. slupky z ovoce a zeleniny, listí, větve či tráva a další rostlinný odpad z 

kuchyní a zahrad. Obce splní tuto povinnost mimo jiné prostřednictvím sběrných dvorů do něj je možné 

odevzdávat veškeré rostlinné zbytky z údržby zeleně a zahrad. 

13. Diskuze 

Poplatky za odpady na rok 2015, psi a vodné proběhnout13.1. a 17.1. 2015. K odebrání kalendáře. Pí. Hrabáková 
oprava rozhlasu není slyšet, jsou různé názory. J.Hrabák diskuze na téma povinnosti výborů a komisí  ( nefunkční ).    

 14. Návrh usnesení č. 6/2014 ze dne 29.12.2014  zastupitelstvo schválilo:  

Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele                                                                                                                              

 Schválení rozpočtového provizoria 

Schválení dohod o provedení práce 

Schválení změn rozpočtu č.3 

Schválení zvýšení nájemného z pozemků 

Schválení komisí – inventarizace majetku obce 2014 

Schválení dluhopisového fondu 

 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí    

Žádost o pokácení dřevin 

Správa o finanční situaci MAS Světovina, Mikroregion Zbirožsko 

Projednání pozemky pí.Kutilová, Ing. Kratochvíle 

Ukončení nájemní smlouvy – pozemky Ing. Kratochvíle  

Bioodpad, kov  - dodatek k vyhlášce   

 

HLASOVÁNÍ Č.:   9 PRO: 7 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 

15. Závěr zasedání                                                                                              


